

Date: 19/11/2019

التاريخ: 2019 /11/19 م

**Subject: Award of Tender on
"Operation and Maintenance Works",
for OMR 9, 281,885**

**الموضوع: إسناد مناقصة أعمال تشغيل
وصيانة بقيمة 9, 281,885 ريال عماني**

This is to inform our esteemed shareholders and investors that Galfar has been awarded the tender No. 10/2019 "Electro-Mechanical and Civil Operation and Maintenance Services at Sultan Qaboos University" vide the acceptance letter by Sultan Qaboos University No. SQU/PMD/M/30/2396 dated 18/11/2019 received today 19.11.2019, for a total value of OMR 9,281,885 (Rial Omani Nine Million Two Hundred Eighty One Thousand Eight Hundred and Eighty Five). The contract period is two years starting from 1st January 2020 To 31st December 2021.

بهذا نعلم المساهمين والمستثمرين الكرام بأن شركة جلفار قد أسندت إليها المناقصة رقم 2019/10 "تشغيل وصيانة المعدات الكهربائية والميكانيكية والصيانة المدنية بجامعة السلطان قابوس" بموجب رسالة قبول العرض من جامعة السلطان قابوس بالرقم ج س ق / د م ص/ ص/ 30 / 2396 مؤرخة 2019/11/18 ومستلمة بتاريخ اليوم 2019/11/19 وذلك بقيمة إجمالية 9, 281,885 ر.ع (تسعة مليون ومائتان وواحد وثمانون ألفاً وثمانمائة وخمسة وثمانون ريال عماني). مدة العقد سنتين تبدأ من 1 يناير 2020 وحتى 31 ديسمبر 2021.

We expect reasonable income from this project.

نتوقع الشركة دخلاً معقولاً من هذا المشروع

**Dr. Hans Erlings
Chief Executive Officer**



**د. هانز إرلينجز
الرئيس التنفيذي**

